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GB-1 Blz. 8 Er wordt aan de raad gevraagd om een bedrag van 
€ 122.000,00 te storten in de nieuwe 
bestemmingsreserve t.b.v. duurzaamheid. 
Waarvoor is dit bedrag bestemd en hoe verhoudt 
zich dit tot eerder gedane investeringen? 

Het gaat hier om incidentele inkomsten uit het gemeentefonds. Omdat 
bij de decemberbrief pas budgetten beschikbaar kwamen, zijn deze nog 
niet benut. Het restant 2021 en de nieuwe budgetten storten we in de 
bestemmingsreserve. Dus alle middelen voor duurzaamheid worden bij 
elkaar gebracht.  
 

GB-2 Blz. 33 
Uitvoeringsprogramma 

Landschap 

en Biodiversiteit 2020-

2024 (gemeente 

Buren) 

Wat is de status van dit programma 
Uitvoeringsprogramma is klaar, waar kunnen we 
dat vinden? 

 
 

Dit programma loopt tot 2024. We lopen volgens planning. Er zijn 
afgelopen jaar hoogstamfruitbomen verstrekt, vrijwilligersnetwerk 
opgezet en nu wordt een klompenpad opgericht.  
 
Het uitvoeringsprogramma staat onder agendapunt 9.1 van 
onderstaande raadsvergadering: 
Raadsvergadering - 3 maart 2020 - Gemeente Buren (ibabsonline.eu) 
 

GB-3 Blz. 33 
 

Regionaal uitvoeringsprogramma (versterken 

landschap, biodiversiteit en ruimtelijke adaptie). 

Wordt hier Gonzend Rivierenland mee bedoeld? 

Het manifest voor biodiversiteit en aantrekkelijk 

landschap? 

Dit is inderdaad Gonzend Rivierenland en maakt onderdeel uit van de 
Regiodeal. Hierin wordt gezamenlijk een biodiversiteitsnotitie opgesteld.  

GB-4 Blz. 33 
 

Gonzend Rivierenland. Er zijn twee handtekeningen 

(twee gemeenten) voor een mooier 

rivierenlandschap gezet, namelijk gemeente Buren 

en gemeente West-Betuwe. Wanneer volgen de 

andere gemeenten? (graag indicatie hiervan). 

Op dit moment is niet bekend welke andere gemeenten nog gaan 
meedoen. 
 

GB-5 Blz. 37 In 2021 is de gemeente via een wijziging in de Wet 
Gemeentelijke Schuldhulpverlening verplicht om te 
doen aan vroeg signalering van schulden bij 
inwoners. Wat geven de eerste ervaringen aan? 

Met de vroegsignalering Schuldhulpverlening krijgen we meldingen van 
o.a. woningbouwverenigingen, energieleveranciers en 
ziektekostenverzekeraars over betalingsachterstanden van inwoners.  
Belangrijkste onderdeel van de vroegsignalering is het onaangekondigd 
op huisbezoek gaan bij inwoners van wie we (soms meerdere / 

https://ibabsonline.eu/Agenda.aspx?site=Buren&agendaid=3fe8a7d0-f925-4fa8-8c4b-e0cee6780d08&FoundIDs=


meervoudige) signalen hebben gekregen van een betalingsachterstand.   
I.v.m. Corona zijn we pas gestart met die huisbezoeken in de tweede 
helft van 2021. Gemiddeld verrichten we i.h.k.v. de vroegsignalering ca. 
6 huisbezoeken per maand. Daarbij geven de meeste inwoners dan 
aan dat of zij zelf al actie ondernomen hebben om een 
betalingsregeling te treffen. Of zij geven aan geen bemoeienis te willen 
vanuit de gemeente.  
Tot nu hebben de huisbezoeken geleid tot (slechts) de inzet van 2 
nieuwe trajecten schuldhulpverlening vanuit de gemeente.  
 

GB-6 Blz. 40 Het percentage inwoners met een bijstandsuitkering 
in onze gemeente is relatief (heel) laag. Het college 
verwacht dat als gevolg van de coronacrisis dat 
percentage de komende jaren stijgt. Graag een 
nadere toelichting hierop nu de gevolgen van de 
coronacrisis blijken mee te vallen. 
 

De beantwoording van deze vraag nemen we mee in de 2e ronde van 
schriftelijke vragen. 

GB-7 Blz. 40 Het aantal jeugdigen met jeugdhulp is iets lager dan 
het landelijk gemiddelde en ook lager dan het 
Gelders gemiddelde. Hoe moet dit worden gezien in 
relatie tot de steeds maar stijgende kosten.  Deze 
toelichting kan ook naar voren komen bij een 
algemene informatiebijeenkomst voor fractie of 
gemeenteraad. 
 

Veel gemeenten in Nederland hebben een tekort op Jeugdhulp. Dit 
geldt ook voor gemeente Buren. Dit blijkt vooral te komen doordat het 
Rijk niet voldoende budget beschikbaar stelt aan gemeenten. Voor 
gemeente Buren blijkt het tekort in 2021 wat gedaald. Omliggende 
gemeenten laten daarin een wisselend beeld zien. E.e.a. staat ook 
toegelicht in een memo die u in april als raad heeft ontvangen. 
 

GB-8 Blz. 42 Realiseren nieuw aanbod Burense visie op kind.  
Het budget hiervoor is aangewend voor invoering 
van het JOGG (gezonde jeugd, gezonde toekomst). 
Wanneer komt een tussenstand voor wat betreft de 
uitvoering van de Burense visie op het kind?  

 

In Q1 van 2023 voorzien wij in een evaluatie van de Burense visie op 
het kind. 

GB-9 Blz. 44 Gecontracteerde zorg Wmo: de groei van het aantal 
aanvragen was hoger dan verwacht, met name 
voor huishoudelijke ondersteuning. (275000 euro). 
Graag een korte nader toelichting op de 
onderliggende oorzaken.  
 

Dit wordt veroorzaakt door vergrijzing, extramuralisering en het 
abonnementstarief. E.e.a. staat ook toegelicht in een memo die u in 
april als raad heeft ontvangen. 



GB-10 Blz. 50: Graag een korte toelichting op het BTW-voordeel 
Burense sport coöperatie.  

Aanvankelijk was niet duidelijk of de BTW op de bijdragen aan de 
Burense sport coöperatie compensabel was. Er is in  de begroting toe 
een bedrag opgenomen inclusief BTW. Uit schrijven van de 
belastingdienst blijkt dat de gemeente de BTW kan compenseren bij het 
BTW compensatiefonds. Hiermee is het begrote bedrag te hoog en kan 
structureel een voordeel gemeld worden 
 

GB-11 Blz. 50: Huisvesting Brede School Maurik: bij de tweede 
bestuursrapportage 2021 waren wel de baten, maar 
niet de lasten opgenomen. Ook hier graag een 
nadere toelichting. 

Bij de tweede bestuursrapportage 2021 zijn de ontvangen baten voor 
het verhuren van een ruimte in de brede school opgenomen in de 
begroting. Daarbij is verzuimd om ook de lasten op te hogen. De huur 
moet namelijk doorbetaald worden aan de beheerstichting van de brede 
school. Dit betekent een incidenteel nadeel van € 36.500,-. 
 

GB-12 Blz 95: Groen 
 

In mei 2020 is door de raad een bedrag van  
€ 382.000,00 beschikbaar gesteld om het 
achterstallig onderhoud op te pakken. Dit bedrag is 
nog niet uitgegeven; eerst dient er een onderzoek 
plaats te vinden. Wanneer wordt dit onderzoek 
afgerond? Wordt ook op blz. 33 benoemd; Stand 
van zaken, graag een concreter antwoord. 
 

Het onderzoek is afgerond en in het aankomend plantseizoen (najaar 
2022, voorjaar 2023) wordt, gezamenlijk met de Avri, gestart met de 
uitvoering van dit project. 

GB-13 Blz 95: Groen 
 

Op het voormalige woonwagengebied te Ingen 
heeft de Reuzenberenklauw het behoorlijk naar zijn 
zin, heeft de gemeente hier goed zicht op? 
 

De gemeente heeft de gemeentelijke locaties digitaal in beeld en vult dit 
aan waar nodig. Genoemde locatie staat op deze kaart en wordt 1 x per 
jaar gemaaid en geruimd. 
 

GB-14 Blz 95: Groen 
 

Op meerdere plekken in de uiterwaarden heeft de 
Reuzenberenklauw het behoorlijk naar zijn zin, 
monitort de gemeente dat? 
 

De gemeente monitort uitsluitend de gemeentelijke eigendommen. 

GB-15 Blz 95: Groen 
 

Onder punt Groen wordt gesproken over ziekten en 
plagen, er wordt melding gemaakt van de 
eikenprocessierups. De afspraak is toch dat er niet 
meer onder eiken gemaaid zou worden, waarom 
lukt dat niet? 
 

Afspraak met Avri is gemaakt dat er niet gemaaid wordt onder de Eiken 
structuren (lanen); dit is ook gerealiseerd. 
 



GB-16 Blz 95: Groen 
 

Onder punt Groen wordt gesproken over risico’s, 
bezuinigingen kunnen een mogelijk verlies aan 
biodiversiteit geven. Hoe ziet u dat? Kunt u een 
aantal voorbeelden geven? 

Klepelen van bermen versus maaien en ruimen. 
Klepelen is goedkoop maar zeer slecht voor de biodiversiteit. 
 
Biodiversiteit gaat gepaard met flexibiliteit in beheer om de juiste 
doelstelling te behalen. Met bezuinigingen is dit niet mogelijk. 
 
Ruimen van slootvuil kost veel geld en gebeurt nu niet. 
Slootvuil wordt geklepeld en is zeer slecht voor de biodiversiteit. 
 

GB-17 Blz 95: Groen 
 

Onder punt Groen wordt gesproken over ziekten en 
plagen, hier wordt melding gemaakt van invasieve 
exoten en dat het in de gemeente nog geen urgent 
probleem is. Op gronden van Staatsbosbeheer 
heeft de Reuzenberenklauw het behoorlijk naar zijn 
zin, monitort de gemeente dat? 
 

De gemeente monitort alleen gemeentelijke eigendommen. 

GB-18 Blz 96: Openbare 
verlichting 
2.2.1 verduurzamen – 
Omzetten verlichting 
richting LED 
verlichting 
 

Wat is de stand van zaken?  
 

Op dit moment is 1/3 van het areaal van de openbare verlichting LED 
verlichting. 

GB-19  Hoever zijn we met het vervangen van naar LED? Zie GB-18 
 

GB-20 Blz 98: Riolering en 
water, Wateroverlast.  
 

Er verdwijnen steeds meer sloten en greppels in 
onze gemeente en in een aantal gevallen worden 
sloten smaller. Wiens verantwoording is dat? 
 

Dat is primair de verantwoordelijkheid van het waterschap. 

GB-21 Blz 98: Riolering en 
water, Wateroverlast.  
 

Levert dit problemen op? Ja, er valt steeds vaker veel neerslag in korte tijd. Deze sloten zijn 
belangrijk in de waterberging.  

GB-22 Blz 98: Riolering en 
water, Wateroverlast.  
 

Wat betekent dit voor het loskoppelen regenpijpen 
(hwa) van het riool? 
 

Per saldo niet heel veel. Omdat riool overstorten op het watersysteem 
uitkomen.  

 
 
 
 



 

PCG Onderwerp + Pagina: Vraag: Antwoord: 

PCG-1 Raadsvoorstel Punt 2b Waar is het bedrag van 122K op gebaseerd?  
 

Zie antwoord bij vraag GB-1 

PCG-2 Raadsvoorstel Punt 2b Hoe is dit bedrag tot stand gekomen wat wordt 
gestort in het bestemmingsreserve inzake 
duurzaamheid? 
 

Zie antwoord bij vraag GB-1 

PCG-3 Jaarstukken 2021 – 
Pag. 80 

Er wordt geschreven dat verschillende 
ontwikkelingen worden vertraagd door de beperkte 
netcapaciteit. Welke ontwikkelingen zijn dit? 
 

Het gaat dan om alle nieuwe ontwikkelingen die nu nog niet bekend zijn. 
Op de website Liander zijn de knelpunten opgenomen.  
Verder bent u geïnformeerd via 3 RI-brieven over de netwerkcapaciteit. 
Dit ging over netcapaciteit Zwarte Paard, transport beperking 
elektriciteits-verdeelstation Buurmalsen en Veldsteeg Lienden. 
https://www.liander.nl/sites/default/files/Overzicht%20knelpunten%20-
%20Gelderland%20-%20Rivierenland.pdf 
 

PCG-4 Jaarstukken 2021 Welke invloed heeft de ontwikkeling van 
energieparken op de netcapaciteit (en dus indirect 
op andere ontwikkelingen in de gemeente)? 
 

Alles wat op het net zit gebruikt stroom en heeft dus effect op de 
netcapaciteit. 

PCG-5 Jaarstukken 2021 Woningbouw, bedrijfsontwikkelingen en 
duurzaamheid: welke van de drie krijgt prioriteit als 
het gaat om prioriteitsbepaling voor toegang tot het 
energienet? 
 

We willen dit samen met de regiogemeenten gaan oppakken. Dit omdat 
we mede afhankelijk zijn van de netwerkbeheerder Liander en dat 
energievraagstukken van verschillende gemeenten binnen een 
verdeelstation lopen en dus gezamenlijk opgepakt moeten worden. 
Als gemeente gaan we niet over de prioriteitsbepaling bij Liander. 
 

PCG-6 Jaarstukken 2021 Heeft er voor de ontwikkeling van het energiepark 
in Lienden capaciteitsreservering plaatsgevonden 
wat invloed heeft op de capaciteit van het 
energienet? 
 

Door de aanvrager van het energiepark moet dit zelf worden opgepakt. 
Er is geen inzicht wat dit betekent voor de capaciteit van het energienet. 

 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.liander.nl/sites/default/files/Overzicht%20knelpunten%20-%20Gelderland%20-%20Rivierenland.pdf
https://www.liander.nl/sites/default/files/Overzicht%20knelpunten%20-%20Gelderland%20-%20Rivierenland.pdf
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VVD-1  Wat betreft het overschot van 4,1 miljoen wordt 
aangeven dat de aard van de afwijking gelet op 
‘meer aanvragen omgevingsvergunning’ gemengd 
is. Kan u daar een specificatie van geven? Kan er 
worden aangeven welk deel van de € 639.000 een 
incidentele meevaller betreft en welk deel gaat 
over een structurele meevaller? 
 

Van sommige afwijkingen is het moeilijk te bepalen of ze incidenteel of 
structureel zijn. Zo ook voor leges omgevingsvergunningen. Er is sprake 
van meer aangevraagde omgevingsvergunningen dan vooraf was 
begroot. In eerste instantie geeft dat geen doorwerking in de begrotingen 
2022 en verder. 
 
In 2022 monitoren we hoeveel aanvragen er worden gedaan en hoeveel 
producten we afnemen van de ODR. Tegelijkertijd monitoren we de leges-
inkomsten. Als in 2022 weer meer aanvragen worden gedaan dan 
verwacht, dan moet de bijdrage aan de ODR in de begroting 2023 worden 
verhoogt als mede extra leges-inkomsten. De afwijking van € 639.000 is 
vooralsnog een incidentele meevaller. 
 

VVD-2  Bovenstaande vraag geldt ook voor de ‘overige 
afwijkingen < €150.000? 
 

Dit betreft zeer veel posten. Hiervan hebben wij de grotere geanalyseerd, 
die allen incidenteel waren en geen doorwerking hebben in de jaren 2022 
en verder. Omdat we niet alle kleine afwijkingen hebben geanalyseerd, 
bestaat het risico dat daar ergens een post is die structureel doorwerkt. 
Vandaar dat we ervoor gekozen hebben om de overige afwijkingen als 
‘voornamelijk incidenteel’ te labelen. 
 

VVD-3  Hoe kan het dat onze netto schuldquote daalt naar 
0% terwijl het afgelopen jaar, door het afsluiten 
van een lening van €15.000.000, onze schuld 
enorm is toegenomen? 
 

Dat komt doordat de nieuw afgesloten lening voor een groot deel nog niet 
is ingezet. Dit tegoed staat op de rekening courant verhouding met het 
Rijk.  

VVD-4  Wat is de verklaring voor forse stijging van het 
kengetal ‘structurele exploitatieruimte’? 
 

In het kengetal ‘structurele exploitatieruimte’ is een rekenfout 
geconstateerd. Het juiste percentage moet zijn 4,24% (2020: 0,8%). We 
zullen dit middels een addendum herstellen eind deze week (als ook de 
accountantsverklaring wordt verstrekt). 
 

VVD-5  Klopt het dat de gemeente slechts een drietal 
langlopende schulden in het bezit heeft? Was de 
gemeente voorafgaand aan het sluiten van deze 
drietal leningen in staat te financieren uit eigen 
middelen? 
 

Dat klopt. Er zijn momenteel drie langlopende leningen. Voorafgaand 
daaraan waren er andere langlopende leningen. Het is ons niet bekend 
vanaf welk punt in het verleden de gemeente Buren, of haar voorgangers, 
niet meer uit eigen middelen kon financieren. 

VVD-6  Zijn de leningen die we nu nog in het bezit hebben 
te herfinancieren? Of te wel, is het door 

Het rentepercentage van de nieuwe lening is 0%, dus het is niet meer te 
verlagen. Bij herfinanciering van de twee oudere leningen zouden we 



herfinanciering mogelijk het rentepercentage te 
verlagen? 
 

sowieso de verschuldigde rente moeten betalen. 

 

PvdA-
GL 
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PvdA-
GL-1 

M.b.t. de Financiële 
beschouwingen 

Klopt het dat, naast een hogere algemene 
uitkering, het gerealiseerde resultaat van ca. 4 
miljoen vooral voorkomt uit het niet maken van 
kosten a.g.v. het (door omstandigheden) uitstellen 
of niet vervullen van taken, onderhoud, 
investeringen en invulling van vacatures? 
 

Er is sprake van het niet maken van kosten door uitstel of niet vervullen 
van taken, zoals de overhevelingen, personeel en inhuur, afschrijvingen en 
onderhoud. Maar er zijn ook afwijkingen die een ander karakter hebben, 
zoals de omgevingsvergunningen, OZB, de algemene uitkering en het 
sociaal domein. 

PvdA-
GL-2 

M.b.t. de Financiële 
beschouwingen 

Tussen het begrote resultaat (na wijziging) en het 
werkelijke resultaat zit eveneens ca. 4 miljoen 
verschil. Betekent dit dat het hiervoor genoemde 
uitstellen resp. niet uitvoeren van zaken niet of 
pas op een laat moment onderkend werd?  

De gewijzigde begroting is in 2021 relatief vroeg vastgesteld, op basis van 
gegevens van het eerste halfjaar. Alle beschikbare informatie is toen 
meegenomen. De € 4 mln. afwijking van de gewijzigde begroting is in het 
tweede halfjaar ontstaan en soms pas in 2022 duidelijk geworden (bij 
afrekeningen van verbonden partijen en het sociaal domein). 
 

PvdA-
GL-3 

M.b.t. de Financiële 
beschouwingen 

Zo ja, wat is hiervan de achterliggende oorzaak? Zie hierboven. 

PvdA-
GL-4 

M.b.t. de Financiële 
beschouwingen 

Hoe vindt de prioriteitstelling plaats als tot uitstel 
resp. niet uitvoeren moet worden besloten (bijv 
wegens personeelskrapte)? 
 

De prioriteitstelling vindt in eerste instantie plaats in overleg met het MT en 
College.  

PvdA-
GL-5 

M.b.t. de Financiële 
beschouwingen 

Wat is de gedachte achter de 
duurzaamheidsreserve van 122.000 euro? 
 

Zie antwoord bij vraag GB-1 

PvdA-
GL-6 

M.b.t. de Financiële 
beschouwingen 

Waarop is het bedrag gebaseerd? Zie antwoord bij vraag GB-1 

PvdA-
GL-7 

M.b.t. de Strategische 
opgaven 

Zijn er voor de strategische opgaven ook 
meetbare doelstellingen geformuleerd?  

De strategische opgaven zijn benoemd in het vorige coalitieakkoord 2020-
2022. Voor dit coalitieakkoord is een uitvoeringsprogramma opgesteld, 
waarbij ook de strategische opgaven zijn verwerkt tot (concrete) afspraken. 
Het uitvoeringsprogramma is twee keer geëvalueerd op de bereikte 
doelen.  
 
 
 



PvdA-
GL-8 

M.b.t. de Strategische 
opgaven 

Zo ja, waar zijn die beschreven en in hoeverre zijn 
die gehaald? 

In het uitvoeringsprogramma van het vorige coalitieakkoord. Daarnaast is 
het coalitieakkoord - en daarmee tot op zekere hoogte ook de strategische 
opgaven - geëvalueerd. Uw raad is daarover geïnformeerd via een 
raadsinformatie van  23 februari 2022. 
 
In het nieuwe coalitieakkoord hebben we daarnaast afgesproken (afspraak 
1.2) om de strategische opgaven te evalueren en daar waar nodig bij te 
werken. 
 

PvdA-
GL-9 

M.b.t. de programma’s Onder het kopje “wat wilden we” worden veelal 
meetbare doelstellingen genoemd. Er wordt 
echter geen beoogde datum voor het behalen van 
deze doelen genoemd. Was het de bedoeling dat 
deze (sub)doelstellingen in 2021 gerealiseerd 
zouden worden? 
 

De doelstellingen in de begroting zijn in veel gevallen niet specifiek voor 
een begrotingsjaar. Ze zijn vaak doorlopend en hebben grote ambities. 
Jaarlijks rapporteren we in de jaarrekening over de activiteiten die hebben 
bijgedragen aan de realisatie van die doelstellingen. 
 

PvdA-
GL-10 

M.b.t. de programma’s Zo ja, in hoeverre is dit gelukt? 
 

Zie PvdA-GL-9 

PvdA-
GL-11 

M.b.t. de programma’s In hoeverre hebben de activiteiten onder het kopje 
“Wat hebben we gedaan?” bijgedragen aan het 
realiseren van deze doelstellingen? M.a.w. welke 
activiteit heeft waaraan bijgedragen? 

Op het niveau van activiteiten beschrijven we zowel de resultaten van 
bestaan beleid, nieuw beleid en de doelen uit de begroting.  Daarmee is 
het niet mogelijk om de activiteiten te koppelen aan een specifieke 
doelstelling. In 2023 streven we er naar om die relatie beter in beeld te 
brengen. 
 

PvdA-
GL-12 

M.b.t. de programma’s Wat is de relatie tussen de taakvelden onder het 
kopje “Wat heeft het gekost?” en de eerder 
genoemde activiteiten en doelstellingen? 
 

Op kosten niveau is deze relatie niet een op een weer te geven. We 
brengen de lasten en baten op het niveau van taakveld in beeld. 

PvdA-
GL-13 

Overig 
Overig 
 

Waarom ontbreekt de accountantsverklaring? 
Wanneer wordt deze verwacht? 

De accountant heeft de auditcommissie mondeling mede gedeeld dat hij 
een goedkeurende verklaring af zal geven. 
De officiële controleverklaring ontbreekt nog omdat deze nog niet is 
afgegeven. Dat heeft te maken met de ransomware aanval. De accountant 
wil zo veel mogelijk informatie over deze aanval en de bijbehorende 
gevolgen meenemen in zijn oordeel.  
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CDA-1 Algemeen Waarom is er een bestemmingsreserve 
opgenomen? 
 

Zie antwoord bij vraag GB-1 

CDA-2 Algemeen Waarom is het opgenomen bedrag € 122.000? 
 

Zie antwoord bij vraag GB-1 
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D66-1 Wonen, werk en 
recreatie, pag. 24 

Indicatoren. Streefwaarde nieuw te bouwen 
woningen is in 2021 achtergebleven 7.20 i.p.v. 12 
tot 13 p.j. In 2019 was dat 21.6. Wat betekent dit 
voor onze doelstelling m.b.t. nieuw te bouwen 
woningen? 
 

Met de streefwaarde voor het aantal nieuw te bouwen woningen drukken 
we uit dat we streven naar een continue bouwstroom. Een continue 
bouwstroom heeft een meerwaarde omdat de vraag naar woningen ook 
verspreid is over de tijd. Een afwijking van de streefwaarde betekent dus 
dat we wat meer of minder woningen opleverden dan we zouden willen 
om in dat jaar te voorzien in de vraag. Het aantal opgeleverde woningen 
kan uiteraard van jaar tot jaar afwijken en is afhankelijk van de 
daadwerkelijke oplevering van woningen door de ontwikkelaars van de 
verschillende plannen. Dit zegt dus niet direct wat over onze doelstelling 
met betrekking tot nieuw te bouwen woningen. Als we naar het totaal op 
te leveren woningen kijken, zien we dat het van belang is wel voldoende 
nieuwe plancapaciteit te ontwikkelen. Daarbij is het vooral van belang dat 
er wat grotere plannen ontwikkeld worden waar voldoende en een divers 
aanbod van woningen wordt gerealiseerd. Omdat we geen actief 
grondbeleid hebben, zijn we daarvoor afhankelijk van de corporaties en 
marktpartijen. Komende periode willen we gebruiken om het aantal 
nieuwe plannen aan te jagen. Daarnaast spreken we in het kader van de 
Nationale Woon- en Bouwagenda met de regio en de provincie over de 
ambitie om snel woningen toe te voegen. Daarbij betrekken we dan ook 
de uitdagingen die er bij de verschillende partijen liggen (geld, capaciteit, 
locaties, regelgeving). 
 

D66-2 ODR pag. 27 De ervaringen met het werken met de regiekamer 
zijn in december 2021 geëvalueerd. Wat zijn de 
resultaten van deze evaluatie? en hoe staat het 
met de achterstand in afhandeling van 
initiatieven? 
 

Uit de evaluatie bleek dat communicatie rondom en proces van de 
verbeterd konden worden. De volgende verbeterpunten zijn uitgevoerd: 

- De communicatie is verbeterd, onder meer door een pagina op de 
gemeentelijke website met informatie over principeverzoek en 
indieningsformulier. 

- De gemeente stuurt pro-actief op intakegesprekken om 
onvolledige of onhaalbare verzoeken te voorkomen; 

- Er heeft afstemming met ODR plaats gevonden, waardoor rollen 
en taken duidelijker zijn en verzoeken op de juiste plek terecht 



komen. 
- De ODR is deelnemer en adviseur van de regiekamer geworden. 
- De interne rollen zijn vastgelegd en toebedeeld: voorzitter en 

secretaris regiekamer en casemanager voor elk verzoek.  
 

D66-3 ODR pag. 27 Hoe staat het met de achterstand in afhandeling 
van initiatieven? 
 

Op dit moment zijn de grootste achterstanden ingehaald. In de 
maandelijkse regiekamer worden principeverzoeken behandeld die in de 
voorgaande maand zijn ingediend. Uitwerking na de regiekamer en 
besluitvorming door het college neemt daarna ongeveer een maand in 
beslag. In de praktijk is de doorlooptijd van een verzoek nu ongeveer drie 
maanden.  
 

D66-4 Taakvelden, pag. 29 Economische promotie. Er is in 2021 2,5 x meer 
uitgegeven aan economische promotie dan 
begroot. Wat is daarvan de reden?  
 

Hier is geen sprake hogere lasten, maar van meer baten.  
Dit heeft te maken met een verlaging van de verliesvoorziening 
Teisterband. 

D66-5 Taakvelden, pag. 29 Kunt u toelichten wat onder economische 
promotie verstaan wordt? 
 

Economische promotie is het budget van recreatie en toerisme. Hieruit 
wordt onder andere de bijdrage voor het Bureau toerisme en het voetveer 
betaald en incidentele projecten. Door het uitstellen van de visie recreatie 
en toerisme is het budget overgeheveld. Dit budget kunnen we straks 
inzetten voor het uitvoeringprogramma recreatie en toerisme. 
 

D66-6 Riolering voorziening, 
pag. 98 

U verwacht nog niet uit de voorziening vervanging 
riolering te hoeven putten. In hoeverre hebben de 
i.v.m. klimaatadaptatie noodzakelijke 
aanpassingen van het riool (vervanging gemende 
riolering) 
hierop invloed?  
 

Klimaatadaptie heeft vooral betrekking op bovengrondse voorzieningen. 
Dus het heeft nauwelijks gevolgen voor de noodzakelijke aanpassingen 
van het riool. 

D66-7 Riolering voorziening, 
pag. 98 

Kunnen we tussentijdse aanpassingen naar voren 
halen? 
 

Met de financiering van de GRP kunnen we schuiven om de bekostiging 
van de bekostiging van de klimaat adaptie eerder uit te voeren. 

D66-8 Riolering voorziening, 
pag. 98 

U voorziet geen specifieke risico´s richting de 
toekomst. Is dit geen gekleurd plaatje als je 
bewust de aanpassingen van ons rioleringsstelsel 
op klimaatadaptatie buiten beschouwing laat? 
 

Voor de instandhouding van het huidige areaal voorzien wij geen 
specifieke risico’s. De aanpassingen voor de klimaatadaptie bieden wij in 
oktober 2022 aan de gemeenteraad aan. 

D66-9 Reductie 
energieverbruik 

€ 175.000 is niet gebruikt. Wat is hiervoor niet 
gedaan? Hoe kan dat? 

Samen met de regio is een aanvraag gedaan voor een landelijke subsidie 
in het kader van de Regeling Reductie Energiegebruik Woningen. Dit 



woningen, pag. 172 
 

 bedrag is op 8 november 2021 ontvangen. Het eindsaldo op 31 december 
2021 was € 175.000. De uitvoering is in mei 2022 opgepakt. Inmiddels is 
het bedrag als subsidie uitgekeerd aan Coöperatie Energie Samen 
Rivierenland en zijn de acties opgepakt. Dit met als tot doel het treffen van 
eenvoudige energiebesparende maatregelen en het geven van advies 
over energiebesparing in woningen. 

 
 


